
DE: 

1)   TVAC26010 Treiberupdate.exe auf dem PC installieren. 

2) USB-Keyboard TVAC26010 an PC anschließen und das Keyboard in den Modus setzen, wo es 

nicht als „Game-Controller“ sondern als „Com-Port-Device“ im Windows Gerätemanager erkannt 

wird. 

ACHTUNG: Es kann auch sein, dass das Gerät nur als "COM PORT DEVICE" erkannt wird und nicht als 

STMicroelectronics.  

Es muss hier auf jeden Fall der WIN8 Treiber installiert werden, obwohl Windows sagt, dass der 

Treiber installiert und aktuell ist.  

3) Gerätemanager von Win10/Win11 öffnen und unter „STMicroelectronis Com X“ den „Win8“ 

Treiber manuell installieren. 

 

Den Treiber finden Sie nach Installation des Treiberupdate-Programms unter:  

 

C:\Program Files (x86)\STMicroelectronics\Software\Virtual comport driver   

 

 

 

EN: 

 

1) Install TVAC26010 driver update.exe on the PC. 

2) Connect the TVAC26010 USB keyboard to the PC and set the keyboard to the mode where it is not 

recognized as a "game controller" but as a "com port device" in the Windows device manager. 

ATTENTION: It is also possible that the device is only recognized as "COM PORT DEVICE" and not as 

STMicroelectronics. 

In any case, the WIN8 driver must be installed here, although Windows says that the driver is 

installed and up-to-date. 

3) Open the device manager of Win10/Win11 and manually install the "Win8" driver under 

"STMicroelectronics Com X". 

After installing the driver update program, you can find the driver under: 

C:\Program Files (x86)\STMicroelectronics\Software\Virtual comport driver   

 

 


